



## Hotel Shuttle Bus Schedule 酒店穿梭巴士服務時間表

If guests are departing from the hotel, please queue up at the shuttle bus waiting area in the hotel lobby on the first floor. Seating is on a first-come-first-served basis. If seats are full, guests are advised to wait for the next bus or find alternative self-paying transportation to and from the hotel.

如由酒店出發，請於一樓酒店大堂穿梭巴士等候處排隊上車，座位先到先得，不設預留。

如已滿座，建議客人耐心等候下一班車或自費乘搭其他交通工具往返。

From ALVA HOTEL BY ROYAL 由帝逸酒店	Via Shek Mun Station (Exit D) 途經石門站 (D 出口)	Via Science Park East Avenue 途經科學園 科技大道東	Via Kowloon Station (Exit B) 途經九龍站 (B 出口)	Via Royal Park Hotel 途經帝都酒店	Via Shek Mun Station (Exit D) 途經石門站 (D 出口)	Via City One Station (Exit B) 途經第一城站 (B 出口)
<b>Estimated Arrival Time 預計到達時間</b>						
08:00	08:05	08:20				
08:50	08:55			09:05		
09:30	09:35			09:45		
10:15	10:20		10:45*			
10:30				10:40	10:50	
11:10				11:20		
11:30	11:35			11:45		
11:50				12:00		12:10
12:10	12:15			12:25		
12:30				12:40	12:50	
13:10				13:20		13:30
13:30	13:35			13:45		
13:50				14:00	14:10	
14:15				14:25		
14:35	14:40		15:05			
14:50				15:00		
15:25				15:35		
15:45	15:50		16:15			
16:00	16:05			16:15		
16:45	16:50			17:00		
17:25				17:35		
17:35	17:40	17:55		18:15		
18:40				18:50	19:00	
19:20				19:30	19:40	
20:00				20:10	20:20	

\*Due to the Hong Kong Marathon 2026 special traffic arrangement, hotel shuttle bus at 10:15 am goes to Shek Mun Station only on 18 January 2026 (Sunday); The bus service from Kowloon Station to ALVA on 10:45 am will be suspended.

基於香港馬拉松 2026 特別交通安排，2026 年 1 月 18 日（星期日）早上 10 時 15 分之班次只前往石門站；上午 10 時 45 分由九龍站往酒店之穿梭巴士服務將暫停。



- The above route and schedule are subject to change according to real-time traffic conditions without prior notice.  
上述路線及時間表或因應實時交通情況作出更改，恕不另行通知。
- Transfer service will be suspended when Typhoon No.8 or Black Rainstorm signal is hoisted.  
若八號颱風信號或黑色暴雨警號懸掛時，接載服務將會暫停。
- Seating is on a first-come-first-served basis. If seats are full, guests are advised to wait for the next bus or find alternative self-paying transportations to and from the hotel.  
座位有限，先到先得。如已滿座，建議客人可等候下一班車或乘搭其他自費交通工具往返酒店。
- Passengers are advised to arrive at least 5 minutes in advance.  
乘客請提前最少 5 分鐘候車，逾時恕不等候。
- Passengers should line up to board the shuttle bus. Latercomer (s) should wait at the rear of the queue.  
請排隊等候穿梭巴士，後到者請到隊末等候。
- Hotel guests have priority access to shuttle bus services.  
酒店住客可優先享用穿梭巴士服務。
- ALVA HOTEL BY ROYAL will not be responsible for any lost, stolen or damaged personnel belongings on the hotel shuttle bus.  
酒店穿梭巴士上如有任何私人物品遺失、被盜或損壞，帝逸酒店恕不負責。



**Hotel Shuttle Bus pick up point at Shek Mun MTR station (Exit D near the left side of the lay-by area)**  
酒店穿梭巴士站 - 港鐵石門站 (D 出口左轉避車處)



Exit at Shek Mun MTR station Exit D  
沿港鐵石門站 D 出口離開

Turn left after exiting the station  
出站後向左邊方向直行

Reaching the hotel shuttle bus stop near  
the lay-by area  
到達鄰近避車處的酒店穿梭巴士候車站

**Hotel Shuttle Bus pick up point at City One Station (Exit B)**  
酒店穿梭巴士站 - 港鐵第一城站 (B 出口)



Exit at City One MTR station Exit B  
沿港鐵第一城站 B 出口離開



Reaching the hotel shuttle bus stop  
到達酒店穿梭巴士候車站

**Hotel Shuttle Bus pick up point at Science Park East Avenue**  
酒店穿梭巴士站 - 科學園科技大道東



Walk toward Science Park East Avenue  
沿科學園科技大道東前行



Reaching the hotel shuttle bus stop  
到達酒店穿梭巴士候車站